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MVWS

Corona; MVWS praat de aanwezigen bij over de mogelijke nieuwe

maatregelen om de verspreiding van het Corona-virus tegen te

gaan.

Corona; De staatssecretaris zal het vraagstuk rondom de eilanden

oppakken met ZICN en hierover contact opnemen met de

staatssecretaris van BZK.

Corona; MMZS geeft een update over ontwikkelingen m.b.t.

bonussen in de zorg in 2021.

MMZS

Corona; MMZS geeft aan dat de druk op alle medewerkers erg hoog
is en heeft in de diverse staven gevraagd om een inventarisatie.

Zou zij dezelfde hoeveelheid brieven ontvangen als ‘nee’ ook een

antwoord mag zijn, mede gezien de enorme hoeveelheid klussen

die er zijn? De minister geeft aan dat ze bereid is om ook richting
de Kamer een ‘nee’ te communiceren. De staatssecretaris herkent

het signaal. BED eft aan dat het goed zou zijn om dit voor alle

drie de bewindspersonen te inventariseren.

:

Contourennota; op verzoek van de bewindspersonen worden 2

routes uitgewerkt m.b.t. het tijdstip (incl. de voor- en nadelen) van
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verzending van de Contourennota. De routes zijn: Bureau Bestuurlijke-politieke

o Medio november adviszing

o Na de begrotingsbehandeling (dan vindt verzending mogelijk
Gaatum

pas plaats in januari. 30 oktober 2020

Lo]

o Stas:

Corona; Staatssecretaris is akkoord met de beantwoording van de

Kamervragen over de beloning van VWS-medewerkers. Wel vraagt

hij om aandacht voor de beantwoording van de vraag over de

criteria voor de beloning.

Corona; Nieuwsuur heeft exact dezelfde vragen gesteld als

schriftelijke vragen van de SP.

Corona; het RIVM zal de richtlijnen van gebruik van PBM bij Covid-

gevallen iets versoepelen in lijn met de ziekenhuizen. De

versoepeling is op basis van de ervaringen in de sector en andere

sectoren.

SER-commissie; CNV heeft aangegeven niet vertegenwoordigd te

zijn. JEEZ Sheeft de CNV terugverwezen naar de SER, die de sociale

partners vertegenwoordigt.

Corona; Dco heeft een 2° sessie gehad met journalisten rondom de

Wob; veel vragen van hen over hoe lang het gaat duren en hoe zij

hun eigen Wob-verzoek gaan terugvinden in de hoeveelheid van

stukken.

IG:

Corona; IG] ontvangt veel meldingen van commerciéle teststraten.

IG] heeft haar capaciteit uitgebreid om deze teststraten te

bezoeken. IG] verwacht het nodige ‘rumoer’ n.a.v. deze inspectie-

bezoeken. Met de GGD is afgesproken dat zij de positieve resultaten

van de teststraten zullen ontvangen.
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